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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rozwoju i finansów Mateusza 

Morawieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Ustawa o Krajowej Administracji Skarbowej zakłada pozbawienie z mocy ustawy trwałości stosunku 

pracy, co można określić mianem opcji zerowej. Założenia ustawy przewidują 10-procentową redukcję 

kadr obciążanych coraz nowszymi zadaniami, za czym nie idzie żadne wsparcie osobowe. Pracownicy 

skarbowi przez 8 lat nie otrzymali podwyżek inflacyjnych, a jedynie wybranym osobom podnoszono 

wynagrodzenie, kierując się niejednokrotnie subiektywną oceną.  

Obecne zapisy w projekcie ustawy wskazują, że pracownicy nie mogą być pewni zachowania 

dotychczasowego wynagrodzenia. Co więcej, nie ma zapisów, które w jasny sposób wyeliminowałyby 

możliwość otrzymania niższego wynagrodzenia. 

Obawy budzi też to, że ustawa w znikomym stopniu odnosi się do służb skarbowych, zaś bardzo 

szeroko opisuje obecną Służbę Celną, co wskazuje na marginalizację skarbowców, a to w kontekście 

połączenia organizacji w niejasny sposób opisuje zagadnienia odnoszące się do funkcjonariuszy  

i pracowników KAS.  

Bardzo proszę o ustosunkowanie się do powyższej argumentacji. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 

 


